
 
 
 
 
 
 
 
Indledning 
Så er det igen tid til beretning, dette bliver min sidste beretning i denne omgang. Da jeg 
tiltrådte som Formand, lovede jeg at give det 2 år som Formand for Ajax København. De 2 år er 
nu gået og jeg har valgt at bruge mere tid på mit private job og min familie. Det er ikke et farvel 
til Ajax, men et på gensyn og jeg vil stadig komme i hallen og se kampe. 
 
Vi har i Ajax Bestyrelse besluttet at styrke organisationen og derfor ansat Anders som 
Klubchef. Anders kommer fra foreningslivet i Sørby Idrætsforening. Anders startede i Ajax 
København den 1. marts og er ved at lære Ajax København at kende. Anders vil prøve snarest 
at komme og hilse på de forskellige afdelinger. Annette har valgt at drosle ned og vil i en 
periode fra den 1. maj være tilkoblet administrationen i 10 timer om ugen.  
 
Sportsligt  

• Dame 1 rykkede ned i 1. division efter sidste sæson og ligger pt. nr. 3 i 1. division og har 
et håb om at prøve kræfter med opspillet til ligaen. Dame 2 har stabiliseret sig i 2. 
division, dame 3 ligger til oprykning til 3. division og dame 4 klarer sig også godt i serie 
1.  

• Herre 1kæmper med oprykning men det bliver ikke til direkte oprykning, da vi har 4 
point mindre end Stadion, som vi har tabt til i begge kampe, men som det ser ud nu, 
skal de spille oprykningskampe. Herre 2 ligger godt i Danmarksserien og Herre 3 ligger 
også godt i serie 1.  

• På ungdomssiden har vi klaret vi os ok, men er i denne sæson ikke helt oppe, hvor vi 
gerne vil være, men de arbejder hårdt videre for at udvikle spillerne og komme endnu 
højere op hvor vi kan spille med til DM.  

• Børn og Happy Kids her er udvikling og rekruttering nøgleordene før gode resultater, 
men det gør ikke vi ikke skal vinde kampe og udvikle dygtige spillere 

• Sportslørdag er en stor succes med masser af små børn og forældre på halgulvet i 
Bavnehøjhallen.   

• Ajax og FIF har indgået et samarbejde – HC København på herre 1, I skrivende stund er 
arbejdet i gang med at få en samarbejdsaftale og økonomien på plads. Vi håber på at 
HC København spiller i 1. division til den kommende sæson.  

 
Samlet set har vi dog en fremgang i antal medlemmer på 13,4%, og det kan vi være utrolig 
stolte af 
 
Samarbejdspartnere 

• AKS/KG her er samarbejdet styrket og vi har fundet et godt ”stå” sted i rekruttering og 
udvikling af unge talenter som kommer til fra hele landet.  



• Kollegiet se under klubhuset.  
• KIES er tilbage med en fantastisk vækst og flot udvikling indenfor håndbolden  
• Team Copenhagen København kommune har nedlagt Team Copenhagen pr. den 31. 

december 2024 og lagt det ind under Kultur og Fritidsforvaltningen. Hvilken betydning 
det har er vi I skrivende stund ikke klar over. Vi håber dog på fortsat støtte. 

• DGI vi har fået en aftale med om at starte et satellit projekt op på de nye skoler som 
bliver bygget i vores område. Vi er startet på Sluseholmen skole og starter op på 
Dybbøl skole som forhåbentligt starter op i det nye skoleår.  

• High5 projekt til rekruttering af børnemedlemmer og kroner i kassen er en fantastisk 
mulighed som vi er en del af sammen med Børnebasket fonden.  
 

Økonomi /Regnskab 
• Uden en kæmpe indsats fra Bente og andre ildsjæle har vi arbejdet stenhårdt på at 

fastholde det gode regnskab. 
• Sokkesalg og andre lignende aktiviteter har hjulpet os med penge og i år er 50% gået til 

holdene.  
• Sponsorater er klart forbedret og har givet gode indtægter, men et egentligt 

sponsorudvalg skal etableres  
• Fonde/puljer er der mange muligheder og det område er Anders allerede startet på, så 

vi håber at det kan generere et godt fundament for flere aktiviteter i vores klub.  
 
Cafeteria 

• Pernille er blevet ansat i cafeteriet og sammen med Maria og Katarina er der fuld fart 
på. Der har været stor hjælpe fra afdelingerne, som har hjulpet i weekenderne. Der 
skal lyde en stor tak for engagement fra spillere, forældre og trænere.  

• Vi har fået forlænget forpagtningsaftalen så den udløber i august 2027.  
 
Klubhus 

• Anneks er nu sat i stand med fondsmidler og vi besluttede at lave sportskollegiet, vi 
startede med 5 unge mennesker og der er kommer yderligere 2 til. Det er en kæmpe 
succes og de unge mennesker er meget glade for at bo derover, de er selv med til at 
præge det. En stor tak til Maria, Nick og Carsten Sørensen som er med til at give dem 
en god hverdag når de ikke træner, gå i skole eller spiller kampe.  

• Vi har stadig udlejning af klubhuset men har måtte lave nogle ændringer i hvornår 
musikken skal stoppe for at tilgodese de unge mennesker.  

 
 Jubilæum 90 år 

• Den 2. maj holdt vi reception i Klubhuset i forbindelse med vores 90-års jubilæum med 
taler fra formanden og forskellige samarbejdspartner.  

• Den 4. maj holdt vi jubilæumsfest i Bavnehøjhallen, for alle vores nuværende og 
”gamle” medlemmer en god fest hvor vi var rigtig mange til stede.  

• Vi afholdte ungdomsafslutning den 4. maj for alle vores børne og ungdomsspillere, det 
blev afholdt som jubilæums OL og alle deltagere fik en jubilæumstrøje. Der blev også 
arrangeret en miniturnering for nuværende og ”gamle” spillere i løbet af dagen.  

• Alt i alt nogle rigtige gode dage hvor vi i den grad fik fejret Ajax København.  



 
Udfordringer og frivillige 

• Her skal vi sætte yderligere ind og sikre flere frivillige så de få ikke bliver slidt op. Vi er 
på vej og har fået mange nye ind, men der skal endnu flere med om bord 

• Vores kultur skal ændres så det er helt naturligt at hjælpe til herre- eller damekampe, 
tage en cafeteriavagt eller hjælpe med de mange arrangementer 

• Vi skal ikke straffe dem der ikke kommer - vi skal belønne de medlemmer, forældre og 
afdelinger der gør en ekstra indsats 

 
Tak til  

• Bestyrelsen for et kæmpe stykke arbejde  
• Sportsligt udvalg for deres svære arbejde med de mange kabaler der skal gå op 
• Sportschefer og børneansvarlig - den sidste del har Thomas virkelig fået i gear og jeg 

har store forventninger til de kommende år 
• Administrationen tak til Annette og Mads Bo for arbejdet der ikke er nemt med svære 

arbejdsbetingelser og mange timer  
• Trænere og holdlederne som er vores ansigt udadtil og skal fastholde vores mange 

medlemmer  
• Alle de frivillige som vi ikke kunne drive klubben uden 
• Vores mange Sponsorer 
• Alle vores Samarbejdspartnere  
• Dansk Håndbold Øst 
• Københavns Kommune  

 
Husk uden jer alle ingen klub - af hjertet tak.  
 
 
 


